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Besvarelse af spørgsmål nr. 415 (Alm. del) fra Folketingets Miljø- og 
Fødevareudvalg 
 
Hermed sendes besvarelse af spørgsmål nr. 415 (Alm. del), som 
Folketingets Miljø- og Fødevareudvalg har stillet til justitsministeren den 
29. januar 2025. Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af 
udvalget Karina Lorentzen Dehnhardt (SF). 
 
 
 
Peter Hummelgaard    

/  
Maria Carlsson 
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Spørgsmål nr. 415 (Alm. del) fra Folketingets Miljø- og 
Fødevareudvalg:  
 

”Vil ministeren foranledige Politiets faktuelle vurdering af, om 
sikkerheden ved riffeljagt er sammenlignelig med sikkerheden 
ved anvendelse af riffelskydebaner og, om reglerne for riffeljagt 
i lyset heraf efter Politiets vurdering synes at være 
fyldestgørende?” 

 
Svar: 
 
Der henvises til den samtidige besvarelse af spørgsmål nr. 413 (Alm. del) 
fra Folketingets Miljø- og Fødevareudvalg. 
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